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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
Készült: Rakamaz Város Önkormányzata Kulturális, Oktatási és Sport 

Bizottságának 2008. december 08. napján megtartott  üléséről. 
 
Jelen vannak:  Pályi Zoltán a bizottság elnöke, 
                          Pirint Andrásné,  
                          Nádasdi Frida, 
                          Szin Zoltán bizottsági tagok, 
                           
                          Farkas Ernő polgármester, 
                          Tóth Andrea jegyző,  
                          Kormos Józsefné főmunkatárs, - jkv. vezető -. 
 
 
Távolmaradt:  
 
Távolmaradását nem jelenette be: 
 
                         Kocsa András bizottsági tag.            
 
                          
           
Pályi Zoltán a Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság  elnöke köszönti a bizottság 
tagjait és a jelenlévőket. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mert jelen van 
4 fő bizottsági tag. Ezt követően az ülést megnyitja. 
 
A bizottság elnöke javaslatot tesz arra, hogy a meghívóban szereplő napirendi 
pontot tárgyalja meg a bizottság. 
 
 
A Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság 4 igen szavazattal az alábbi napirendi 
pont tárgyalását fogadta el: 
 
 
1.) Erzsébet Királyné Általános Iskola, Óvoda, Alapfokú Művészetoktatási 

Intézmény és Szakiskolában magasabb vezetői beosztás ellátására beérkezett 
pályázatok szakértői véleményezése. 

        Előadó: Farkas Ernő polgármester 
 
 
 



 21

 
Első napirendi pont: Erzsébet Királyné Általános Iskola, Óvoda, Alapfokú  

Művészetoktatási Intézmény és Szakiskolában magasabb 
vezetői beosztás ellátására beérkezett pályázatok 
szakértői véleményezése. 

                                    Előadó: Farkas Ernő polgármester 
 

A határozat-tervezet a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
 
Farkas Ernő polgármester szóbeli előterjesztése: 
Az iskola igazgatójának megbízásával a Német Kisebbségi Önkormányzat nem 
értett egyet, ezért egy kilenc tagú egyeztető bizottságot kellett létrehozni, ahová 
három tagot az önkormányzat, három tagot a Német Kisebbségi Önkormányzat, 
három tagot, szakértőt pedig az  Országos Kisebbségi Bizottság delegált. Ezen az 
egyeztető tárgyaláson hangzott el a szakértők részéről az, hogy célszerű lenne az 
igazgatói pályázatokat szakértetni. Ha úgy látja a bizottság, hogy kérjük ki 
szakértő véleményét a beérkezett pályázatokkal kapcsolatban, akkor döntsön a 
határozat-tervezetben foglaltaknak megfelelően, amennyiben nem tartja fontosnak, 
akkor ennek tudatában tegyen javaslatot.  
 
H o z z á s z ó l á s o k : 
 
Szin Zoltán: 
Én ezt nem tartom szükségesnek. Az ablakon kidobott pénz lenne. Több gondolat 
felvetődött bennem. Ki van írva egy pályázat, én is támogatom. Hiányoltam, hogy 
rakamazi ember nem pályázott. Fontosnak tartanám, hogy helybeli induljon az 
igazgatói posztért. Három pályázat van, nem is biztos, hogy a jelenleg megbízott 
igazgatóé a legjobb. A kollégáktól én is próbáltam érdeklődni. Nem akarnak 
véleményt nyilvánítani, senki nem mond semmilyen véleményt. Én feleslegesnek 
tartom szakértetni a pályázatokat. 
 
Farkas Ernő polgármester: 
Valóban három pályázat érkezett, de kettőhöz nincs vezetői program csatolva. 
Vezetői program nélkül nem lehet a pályázatot elfogadni. 
A jelenlegi helyzetben stabilitásra lenne szükség. Nekem is az a véleményem, 
hogy ha lenne három hasonló jellegű pályázat, akkor lenne igazán értelme a 
szakértő felkérésének. 
 
Pályi Zoltán: 
Én is osztom Szin Zoltán véleményét. Nem biztos, hogy szükség van erre a 
szakértőre. Én úgy gondolom, hogy mind a bizottság, mind a Képviselő-testület 
alkalmas arra, hogy döntsön. 
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Pályi Zoltán: 
Nem javaslom a Kulturális Oktatási és Sport Bizottságnak a határozat-tervezet 
elfogadását. Kérem a Bizottságot, javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 
napirendi pontot ne tárgyalja. 
 
A Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság 4 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 
 

Rakamaz Város Önkormányzata 
Kulturális, Oktatási és Sport Bizottságának 

76/2008. (XII.08.) számú 
h a t á r o z a t a 

 
 

 Erzsébet Királyné Általános Iskola, Óvoda, Alapfokú Művészetoktatási 
Intézmény és Szakiskolában magasabb vezetői beosztás ellátására beérkezett 

pályázatok szakértői véleményezése 
 

                            
A Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság 
 
1.) Az Erzsébet Királyné Általános Iskola, Óvoda, Alapfokú Művészetoktatási 

Intézmény és Szakiskolában magasabb vezetői beosztás ellátására beérkezett 
pályázatok szakértői véleményezéséről szóló határozat-tervezetet megtárgyalta, 
azt  nem javasolja elfogadásra a Képviselő-testületnek.  

 
2.) Javasolja, hogy a napirendi pontot ne tárgyalja a Képviselő-testület. 
 
Mivel több napirendi pont nem volt, Pályi Zoltán a bizottság elnöke az ülést 
bezárta. 
 

k.m.f 
 
 
                       Pályi Zoltán                                            Gazsi Ferencné 
                  a bizottság elnöke                                              főtanácsos 
                                                                                            - jkv.vezető -             


